

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(Le français suit)

APPEALS HEARD

December 9, 2025

OTTAWA – Today, the Supreme Court of Canada heard the following appeals and reserved its decision until a later date.

Nisga’a Nation, as represented by the Nisga’a Lisims Government v. Malii also known as Glen Williams, et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) ([41516](#))

- and between -

Skii km Lax Ha, also known as Darlene Simpson, also known as Chief Simpson, on behalf of herself and, in her capacity as Tsetsaut/Skii km Lax Ha Hereditary Chief, et al. v. Malii also known as Glen Williams, et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) ([41644](#))

Coram: Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O’Bonsawin and Moreau JJ.

APPELS ENTENDUS

Le 9 décembre 2025

OTTAWA – Aujourd’hui, la Cour suprême du Canada a entendu les appels suivants et a mis sa décision en délibéré jusqu’à une date ultérieure.

Nisga’a Nation, représentée par le Nisga’a Lisims Government c. Malii aussi connu sous le nom de Glen Williams, et al. (C.-B.) (Civile) (Autorisation) ([41516](#))

- et entre -

Skii km Lax Ha aussi connue sous le nom de Darlene Simpson, aussi connue sous le nom de chef Simpson, en son nom personnel et en sa qualité de chef héréditaire, et al. c. Malii aussi connu sous le nom de Glen Williams, et al. (C.-B.) (Civile) (Autorisation) ([41644](#))

Coram: Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O’Bonsawin et Moreau

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :
Registry-greffe@scc-csc.ca
1-844-365-9662